



# immuni

An extra tool to fight the COVID-19 epidemic

## Are you abroad and want to enter Italy?

您是否人在境外需要入境意大利?

## Download Immuni! / 请下载 Immuni 应用程序!

Immuni is an app that helps us fight the COVID-19 epidemic. The app uses technology to alert the users who have had a risky exposure—even if they are asymptomatic.

Immuni是一款旨在帮助我们应对Covid-19疫情的应用程序。该应用能够向曾有密切接触风险的用户发出警示—即便是没有症状。

The App is available in five languages (Italian, German, English, Spanish and French).

这款应用程序有5种语言可以选择（意大利语、德语、英语、西班牙语和法语）。

## How does it work? / 这款应用是如何运作的?

Users who have been notified by the app of a possible infection can isolate themselves to avoid infecting other people. By doing so, they help contain the epidemic and speed up the return to a normal life.

The app sends a notification to people who were in close contact with a user who tested positive for the COVID-19 virus, alerting them of the risk of infection.

收到该应用的通知可能感染的用户可以进行自我隔离，避免感染其他人。这样的方式有助于遏制疫情，帮助人们尽快恢复正常生活。该应用会向与COVID-19病毒检测呈阳性的用户有密切接触的人发送通知，提醒他们注意感染风险。

## Is there any risk to my Privacy? / 我的个人隐私是否存在任何风险?

Immuni has been designed and developed while taking great care to safeguard user privacy. Any data, collected and managed by the Ministry of Health and by public bodies, is stored on servers located in Italy. All the data and app connections with the server are protected. The following data are not being collected: date of birth, telephone number, email address, the identity of the people you meet, your position or your movements.

Immuni在设计 and 开发的过程中非常注意保护用户的隐私。所有由卫生部和公共机构收集和管理的数 据都存储在意大利的服务器上。所有数据以及应用程序与服务器的连接都受到保护。以下信息不会被收集：出生日期、电话号码、电子邮件地址、与您有接触的人的身份、您的位置或您的行动轨迹。

## Would you like to know more? / 您想了解更多吗?

Download IMMUNI App or consult the FAQ on the official website:

下载IMMUNI App或在官网查阅常见问题:

<https://www.immuni.italia.it>



Available for iOS and Google Play platforms only  
仅适用于iOS系统和GooglePlay平台

